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Gericht tot de schepen van Openbare Werken

Geachte heer Stals,

In een vonnis van de rechtbank van eerste aanleg in Leuven van 7 november 2013 werd de stad Diest 
in het ongelijk gesteld m.b.t. een rechtszaak die is aangespannen tegen de stad vanwege de schade 
die een pand al jaren heeft geleden als gevolg van de onregelmatig aangelegde verkeersdrempel op 
de Veemarkt/Koestraat. De stad Diest werd door de rechtbank veroordeeld tot (i) het volledig 
afbreken van deze verkeersdrempel en het opnieuw aanleggen van de juiste straatbeklinkering, en (ii)
tot het betalen van een schadevergoeding van in totaal 14.621,55 euro. De rechtbank eiste de 
afbraak van de verkeersdrempel binnen de twee maanden na de betekening van het vonnis, op 
straffe van een dwangsom van 300 euro per maand vertraging. Opmerkelijk is ook dat we in het 
verslag van het CBS van 16/12/2013 lezen dat de raadsman van de stad Diest de stad adviseert om in 
dit vonnis te berusten.

Mijn vragen gaan vooral over het waarom van deze rechtszaak en over de mogelijke consequenties 
die dit vonnis heeft op de problematiek van verkeersplateaus en verkeersdrempels in het algemeen in
Diest:

1. Hoe verklaart de schepen dat dat verkeersplateau op de Veemarkt/Koestraat niet conform de
vigerende voorschriften is aangelegd?

2. Waarom heeft de stad Diest het tot een rechtszaak laten komen, wetende dat de stad de 
regelgeving niet correct gevolgd had? 

3. Intussen heeft de stad de betreffende verkeersdrempel wel een beetje aangepast/verlaagd, 
maar ze is niet volledig afgebroken zoals de rechtbank geëist had. Waarom heeft de stad nog 
altijd niet gedaan wat haar door het vonnis opgedragen is?

4. Goed ingelichte bronnen leren mij dat er in Diest nog veel meer verkeersplateaus en/of –
drempels zijn die niet correct werden aangelegd. Hoe verklaart de schepen dit? Heeft de 
schepen al laten onderzoeken bij hoeveel verkeersplateaus en/of -drempels op het 
grondgebied van Diest zich dit probleem stelt? Hoe denkt de schepen die problemen op te 
lossen en te vermijden dat er nog veel meer van dergelijke rechtszaken komen?

Met vriendelijke groet,

Jeroen Overmeer
Gemeenteraadslid N-VA


